                                                                          探索与争鸣（附录0

为《中外哲理名言》撰写的格言
一、

I  do  not  have  the  opportunity  such  to  give  self  up  to  like  the  hero  to  explode  the  blockhouse,  but  I  have  the  opportunity  to  do  daily   favor  other  people’s  matter,  lives  by  such  pursue,  works, is  ordinary,  also  is  great.  

[hebei  Province  Langfang  County , Wang  Jinding]
我没有机会像英雄那样舍身炸碉褒，但我天天有机会做利于他人的事，以这样的追求去生活，去工作，是平凡，也是伟大。

二、

Our  law  is  social  and  the  nature  law  of  development  standardization,  the  concrete  application,  the  article.  I  has  manifested  the  most  majority  person’s  biggest  benefit  and  the  basic  interest,  observes  Law  and  discipline  is  obeys  the  objectife  iaw  management  which  the  society  develops,  is  complied  with  the  trend  of  the  times,  is  subordinate  to  the  most  majority  person’s  benefit  and  the  will.  

[Hebei  Province  Langfang  County ,  Wang   Jinding]   

我们的法律是社会和自然发展规律的规范化、具体化、条文化。它体现了最大多数人的最大利益和根本利益。遵纪守法就是遵照社会发展的客观规律办事，是顺应时代潮流，是服从最大多数人的利益和意志。

三、

I  have  obtained  many  successes,  also  has  obtained  many  honors.  These  successes  and  the  honor,  nearly  all  are  in  the  difficulty,  in  the  adverse  circumstance,  obtains  in   the  defeat,  I  Feel  honorable  for  this.

[Hebei  Province  Langfang  County  ,  Wang  jinding ]  

我取得过不少成功，也获得过不少荣誉。这些成功和荣誉，几乎都是在困难中、在失败中取得的。我为此而感到光荣。

（载《中外哲理名言》  中国报纸副刊研究会编辑出版  2008、9）

